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Geachte

Bedankt voor uw gezamenlijke brief naar aanleiding van de ‘Council Conclusions on nutrition and physical activity’.
Het is goed te lezen dat u mijn standpunt deelt om ook grensoverschrijdend, in de EU, in te zetten op een gezonder
p rod ucta a n bod.

In mijn brief dd 12juni aan de Tweede Kamer heb ik mijn inbreng in de discussie rond de Raadsconclusies Voeding
en Bewegen aangegeven (TK 2013-2014, 21501-31, nr. 338), zie onderstaande passage uit de genoemde brief. In de
discussies rond deze Raadsconclusies heb ik nadrukkelijk aangegeven juist in te willen zetten op productaanbod. Dit
is ook in de aangenomen conclusies opgenomen.

“In de conclusies wordt een aantal vrijblijvende doelstellingen voorgesteld waaraan de lidstaten zouden moeten
werken om gezonde voeding en meer bewegen te bevorderen. Tijdens de onderhandelingen heeft Nederland twijfels
geuit over de meerwaarde om dit thema op EU niveau te bespreken. Volgens Nederland ontbreekt in het thema van
de raadsconclusies een duidelijk grensoverschrijdend karakter. Naast deze kritische noot heeft Nederland in de
onderhandelingen daarom vooral ingezet op die aspecten waar de EU wel een rol zou kunnen spelen, zoals
samenwerking in de EU op het gebied van productverbetering in het kader van zout-, vet- en caloriereductie, en inzet
op internationale industrie-afspraken omtrent voedingsreclame gericht op kinderen. Nederland ziet in dit verband
meerwaarde in het «EU platform for Action on Diet, Physical Activity and Health» en de samenwerking van dit
gremium met de «High Level Group on Nutrition and Physical Activity» waarin stakeholders en lidstaten zouden
kunnen samenkomen om het over dit soort aspecten te hebben. In de tekst van de conclusies wordt hier nu expliciet
naar verwezen. Nederland zal de conclusies ondersteunen, maar wel een kritisch signaal afgeven dat de EU meer
focus zou moeten leggen op die zaken met een duidelijk grensoverschrijdend karakter.”

Daarnaast heb ik in het schriftelijk overleg rond de EU Gezondheidsraad van 20juni het volgende aangegeven (TK
2013-2014, 21501-31 nr. 342):

“Twee jaar geleden bleek in een gesprek met de Europese Commissie dat er geen draagvlak was voor Europese
dwingende maatregelen op het gebied van productverbetering. Ik ga de komende maanden verkennen of we hier nu
wel verder kunnen komen door gesprekken met de Commissie, met andere lidstaten en met Europese
brancheorganisaties en door agendering in de High Level Group. In de High Level Group vergadering van juni heb ik
het al expliciet aan de orde gesteld. Het staat als thema dus nadrukkelijk op de agenda. Daarnaast betrek ik mijn
beleid op zout-, verzadigd vet en caloriereductie uiteraard integraal bij discussies in Europees verband rond
bijvoorbeeld goedkeuring van voeding- en gezondheidclaims en etikettering van levensmiddelen.
Ik heb u toegezegd dat u eind dit jaar een terugkoppeling krijgt over de inzet in de EU.”

Stimulering van inzet op dit thema vanuit verschillende organisaties, kan bijdragen aan voortgang in het proces in de
EU. Ik ben dan ook benieuwd naar wat u met uw Europese zusterorganisaties kunt bijdragen aan de agendering in
de verschillende lidstaten in de EU en ga hierover graag met u in gesprek.

Met vriendelijke groet,

De minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport,
Namens deze,
De directeur Voeding, Gezondheidsbescherming en Preventie
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